

90mm



**产品参数**

产品名称	花鸟锁精环	额定电压	3.7V
主要材质	ABS+硅胶	充电电压	5V
产品尺寸	242*124*161mm	供电方式	USB充电
产品净重	120g	续航时间	60分钟
使用人群	成年人	最大噪音	≤50 dB
包装内配件	说明书 充电线		

**产品示意图**

**按键示意图**

按键图标	按键名称	操作
	震动键	当产品处于待机状态或者花鸟马达工作时, 点按此震动键, 中间和尾部马达启动, 进入第一档震动, 再点按震动键, 切换频率。当产品处于待机状态下或工作模式下, 长按1.5S此按键关闭中间马达和尾部马达。
	开关键	长按1.5秒开/关键, 产品进入待机状态, 灯光长亮, 点按启动花鸟马达, 再点按切换频率。当产品处于待机状态或工作模式下, 长按1.5S关闭所有功能。

\*当产品处于待机状态下或工作模式下, 手机APP可以用来切换频率。

**USB充电说明书**

- 1 包装内含充电线, 将USB线连接到一个USB电源适配器或USB端口
- 2 充电时状态: 灯光闪烁 满电状态: 灯光长亮

**保养与维护**

- 1 使用前后请使用清水清洗并擦干水, 远离高温 低温 潮湿环境
- 2 长期放置不用本产品时请每个月充一次电

**注意事项**

- 1 本产品仅适合成年人使用
- 2 使用过程中请勿过度用力
- 3 请勿长时间浸泡在水中与高温环境中
- 4 请勿将本产品丢入垃圾桶 应按照旧电子电器产品处理

售后服务: 如产品出现质量问题, 请与售卖处联系, 将会耐心为您处理

**Luvmazer说明书**

**1. 下载及安装**

IOS 下载:  
在 app store 里面搜索 "Luvmazer" 下载安装, 也可以扫描右侧的二维码快速找到应用商店中的 Luvmazer 应用。

Android 安卓下载:  
在安卓手机应用商店中搜索 "Luvmazer" 也可以扫描右侧的二维码在浏览器中进行应用下载。

**2. 连接设备**

- 1 启动产品, 点击产品的启动键(亮光)后, 产品震动三下, 同时功能按键进入呼吸闪烁后, 说明产品已经进入待连接状态。
- 2 进入主页: 确保手机的蓝牙功能为开启状态。打开应用后, 在主页找到 "连接设备", 点击进入设备页面

主页

**3. 遥控设备**

主页: 在主页找到 "单人遥控功能" 点击进入遥控面板, 可以操作已连接的设备



**Specification**

Item	Honey Cock Ring	Rated voltage	3.7V
Material	ABS+Silicon	Power voltage	5V
Product size	242*124*161mm	Power supply	USB charge
Product weight	120g	Endurance	60mins
User	over 18years	Maximum noise	≤50 dB
Accessories	manual cable		

**Product diagram**

**Key diagram**

Key Icon	Key name	operation
	Vibrating key	During standby state or the flower motor is working, click the vibration key, the middle and tail motor start, enter 1st frequency vibration, and then click the vibration key to switch the frequency. When the product is in standby state or operating mode, long press the  button 1.5S to close the intermediate motor and the tail motor.
	Power key	Long press 1.5 seconds power key , the product into the standby state, light always on, click start the flower motor, and then click switch frequency. When the product is in standby state or working mode, long press 1.5S to turn off all functions.

\*When the product is in standby mode or working mode, the app can switch frequencies.

**USB charging instructions**

- 1 The package contains a charging cable. Connect the USB cable to a USB power adapter or USB terminal.
- 2 State during charging: the light flashes. Full power state: the light is on for a long time.

**Care and maintenance**

- 1 Please use clean water before and after use and wipe dry the water, keep away from high temperature, low temperature and humid environment.
- 2 If this product is not used for a long time, please charge it every three months

**Remarks**

- 1 This product is only suitable for adults
- 2 Do not use excessive force during use
- 3 Do not immerse in water or high temperature environment for a long time
- 4 Do not throw this product into the garbage can. It should be treated as electronic and electrical products

After sales service: if there is a quality problem with the product, please contact the sales office, and we will handle it patiently for you

**APP MANUAL**

**1. Download and Install APP**

IOS Download:  
Search for "Luvmazer" in the app store to download and install, or scan the QR code on the right to quickly find the Luvmazer app in the AppStore

Android Download:  
Search for "Luvmazer" in the Android App Store, or scan the QR code on the right side to download the app in any browser.

**2. Device Binding**

- 1 Start the product. After clicking the start key of the product (bright light), the product vibrates three times, and the function key enters the breath flashing. The product is in the link to be state.
- 2 Launch the app and make sure Bluetooth is enabled on your phone.
- 3 Find "Connect Devices" on the home page of the app and click to enter the device link page.

HOME PAGE

**3. Equipment Control**

Home: Find "Single Remote Control Function" on the homepage. Click to enter the remote control panel that you can operate connected devices

**③ 连接设备: 在 "连接设备" 页面中, 点击搜索设备, 对搜索到对应的设备点击 "连接" 按钮, 当设备显示在 "已配对设备" 一栏时, 代表设备已经链接成功**

③ 连接设备: 在 "连接设备" 页面中, 点击搜索设备, 对搜索到对应的设备点击 "连接" 按钮, 当设备显示在 "已配对设备" 一栏时, 代表设备已经链接成功

**3. 遥控设备**

③ 连接设备: 在 "连接设备" 页面中, 点击搜索设备, 对搜索到对应的设备点击 "连接" 按钮, 当设备显示在 "已配对设备" 一栏时, 代表设备已经链接成功

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Warning: changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment

The devices has been evaluated to meet general RF exposure requirement , the device can be used in portable exposure condition without restriction